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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2024– 
Datum: 10. 9. 2024 
 

 
ZAPISNIK 9. REDNE SEJE SENATA 

FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE UNIVERZE V MARIBORU 
 
Seja Senata UM FVV je bila 10. septembra 2024 ob 13.00 uri. Seja je potekala v senatni sobi. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman (od točke 2b dalje), izr. prof. 
dr. Miha Dvojmoč, prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, prof. dr. Bojan Tičar, Matevž 
Čelik. 
Odsotni: izr. prof. dr. Danijela Frangež, prof. dr. Gorazd Meško, Nejc Kotnik. 
Ostali prisotni: doc. dr. Maja Modic, Anja Zahirović.  
 
 
Prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 5 članov Senata UM FVV. Seja je 
sklepčna. 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnje redne in korespondenčne seje Senata UM FVV 
2. Izobraževalna dejavnost: 

a) spremembe pedagoške obveze za študijsko leto 2024/2025 
b) spremembe obveznih sestavin študijskih programov 
c) imenovanje novega vodje študijskega programa MAG Varstvoslovje 
d) predlog imenovanja tutorjev učiteljev, izstopnega tutorja in koordinatorja tutorjev 

učiteljev 
3. Predlog novih oz. spremenjenih pravilnikov UM FVV: 

a) Pravilnik o delovnem času na UM FVV 
b) Pravilnik o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev UM FVV 

4. Vloge za soglasje za delo na drugih institucijah 
5. Habilitacije:  

a) volitve v naziv (____) 
b) ocena študijskih gradiv (_____) 

6. Poročilo z zadnje seje Senata UM 
7. Razno 

 
 

AD 1 
Pregled zapisnika z zadnje redne seje in korespondenčne seje Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebin zapisnika z zadnje redne seje Senata UM 
FVV z dne 1. 7. 2024 in korespondenčne seje z dne 19. 8. 2024. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 1. 7. 2024 
in korespondenčne seje z dne 19. 8. 2024.  
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AD 2 
Izobraževalna dejavnost:  

a) sprememba pedagoške obveze za študijsko leto 2024/2025 
Podan je predlog spremembe pedagoške obveze za študijsko leto 2024/2025. Spremembe so 
predlagane zaradi (________) ter daljše mobilnosti (_____) v tujini. Prav tako nekaj ur vaj pri predmetu 
(____) prevzame zunanji sodelavec. Označene spremembe so člani Senata prejeli v gradivu za sejo. 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV potrjuje spremembo pedagoške obveze za študijsko leto 2024/2025. 
 

b) spremembe obveznih sestavin študijskih programov UM FVV 
Podan je predlog spremembe obveznih sestavin študijskih programov UM FVV. Spremembe obveznih 
sestavin se nanašajo predvsem na spremembo načina ocenjevanja v skladu z novim pravilnikom UM 
ter predlog spremembe imena dveh predmetov. Predlagana je tudi uvedba novega predmeta na MAG 
programu s področja policijske dejavnosti, saj teh vsebin na MAG programu do sedaj ni bilo in tako tudi 
ni bilo omogočeno vertikalno nadgrajevanje znanja. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV soglasno potrjuje spremembe obveznih sestavin dodiplomskih in podiplomskega 
študijskega programa UM FVV. Spremembe veljajo od študijskega leta 2025/2026 dalje. 
 

c) imenovanje novega vodje MAG študijskega programa Varstvoslovje 
Izr. prof. dr. Igor Areh je podal prošnjo za imenovanje drugega vodje MAG študijskega programa 
Varstvoslovje. Podan je predlog, da se za novo vodjo imenuje doc. dr. Vanjo Ido Erčulj, ki se z 
imenovanjem strinja. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV za vodjo MAG študijskega programa Varstvoslovje imenuje doc. dr. Vanjo Ido Erčulj. 
 

d) predlog imenovanja tutorjev učiteljev, izstopnega tutorja in koordinatorja tutorjev učiteljev 
Na Razpis za tutorje učitelje za študijsko leto 2024/2025 je bila prejeta ena prijava, in sicer se je za 
tutorko učiteljico za študijski program VS Varnost in policijsko delo prijavila izr. prof. dr. Katja Eman. Ker 
za ostale programe prijav ni bilo, je podan predlog, da se za tutorje učitelje preostalih programov 
imenuje vodje študijskih programov. Kandidati so se z imenovanjem strinjali. Na razpis prav tako nismo 
prejeli prijav za izstopnega tutorja ter koordinatorja tutorjev učiteljev. Podan je predlog, da se za ti dve 
funkciji imenuje prodekanico za izobraževalno dejavnost doc. dr. Majo Modic. Soglasno so bili sprejeti 
sklepi: 
SKLEP 5: 
Senat UM FVV za študijsko leto 2024/2025 imenuje naslednje tutorje učitelje: 
- VS Varnost in policijsko delo: izr. prof. dr. Katja Eman, 
- VS Informacijska varnost: izr. prof. dr. Simon Vrhovec, 
- UN Varstvoslovje: izr. prof. dr. Rok Hacin, 
- MAG Varstvoslovje: doc. dr. Vanja Ida Erčulj, 
- DR Varstvoslovje: prof. dr. Andrej Sotlar. 
 
SKLEP 6: 
Senat UM FVV za izstopno tutorico za študijsko leto 2024/2024 imenuje doc. dr. Majo Modic. 
 
SKLEP 7: 
Senat UM FVV za koordinatorico tutorjev učiteljev za študijsko leto 2024/2024 imenuje doc. dr. Majo 
Modic. 

 
 

AD 3 
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Predlog novih oz. spremenjenih pravilnikov UM FVV: 
a) Pravilnik o delovnem času na UM FVV 
Na podlagi Pravilnika o delovnem času na Univerzi v Mariboru št. 012/2024/1 je pripravljen predlog 
Pravilnika o delovnem času na Fakulteti za varnostne vede Univerze v Mariboru. V pravilniku je 
opredeljena tudi pravica do odklopa, ki je novost in jo je delodajalec dolžan sprejeti do novembra. 
Pravilnik je bil poslan v pregled sindikatom, prav tako smo pridobili tudi soglasje rektorja na pravilnik. 
Predlog pravilnika je že potrdil Poslovodni odbor UM FVV. Prof. dr. Bojan Tičar je podal pripombo na 
23. člen Pravilnika, saj je prvi stavek možno razumeti, kot da pravica do sobotnega leta ne pripada 
rednim profesorjem. Dogovorjeno je bilo, da se navedba preveri na pravni službi Univerze v Mariboru 
ter se glasovanje o predlogu Pravilnika prestavi na naslednjo sejo.  
Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je vprašal, kakšen je primeren način dela pošiljanja maila, ko dela v 
poznih urah. Predlagano je bilo, da se v tem primeru uporabi možnost pošiljanja z zakasnitvijo dostave. 
 
b) Pravilnik o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev UM FVV 
Na podlagi Pravilnika o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev Univerze v Mariboru 
(Obvestila UM XLII-6-2024) je pripravljen predlog Pravilnika o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev 
in sodelavcev Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru. Razlika od Pravilnika UM je, da je v 9. 
členu določena velikost skupin vaj. Pravilnik pa ne posega v izjeme glede velikosti skupin vaj, ki jih je v 
preteklosti sprejel Senat UM FVV. Na pravilnik smo dobili negativno mnenje sindikata, in sicer v delu, ki 
se nanaša na faktorizacijo ur vaj predavateljev in višjih predavateljev. Zadevna določba izhaja iz 
pravilnika UM in je tako ne moremo spremeniti. Mnenje sindikata ni zavezujoče, prav tako pa bi tak 
način pomenil neenakopraven položaj med predavatelji in višjimi predavatelji na eni strani in docenti, 
izrednimi in rednimi profesorji na drugi strani. Tudi če določbe ne bi imeli zapisane v pravilniku FVV, bi 
morali vaje vseeno izračunavati s faktorjem, saj nas zavezuje pravilnik UM. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 8: 
Senat UM FVV sprejema Pravilnik o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev Fakultete za 
varnostne vede Univerze v Mariboru. 
 

AD 4 
Vloge za soglasje za delo na drugih institucijah 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da je v zadnjem obdobju večje število vlog za soglasje za delo 
izven FVV, nekateri obsegi dela so zelo veliki, med tem ko vsak posameznik izjavi, da delo na drugih 
institucijah ne bo vplivalo na delo na FVV  ter da to sodelovanje koristi FVV in UM. Povedal je, da prejšnji 
teden nismo uspeli dobiti nobenega kandidata za vodenje projekta ŠI:UM. Prav tako je pomembno, ali 
je institucija oz. študijski program neposredna konkurenca FVV. Dekan je rekel, da meni, da je razprava 
na Senatu o tem potrebna, da senatorji presodijo, kaj je smiselno in kaj ni smiselno. 
 
(______) je povedal, da je sicer želel podati vlogi za delo na FL in PF UM, vendar se je odločil, da bo 
prošnji fakultet za sodelovanje zavrnil in bo prosil, da se na kolegiju dekanov obravnava vprašanje, ali 
se sodelovanje na ostalih članicah spodbuja ali ne. 
 
Po predstavitvi vlog se je razvila razprava glede podajanja soglasja na institucijah izven FVV. Dr. Tičar je 
rekel, da bi bilo potrebno razlikovati med sodelovanjem med javnimi in zasebnimi institucijami. Drugače 
meni, da je omejevanje sodelovanja sporno z vidika svobodnega gospodarskega delovanja 
posameznika. Dr. Bučar Ručman je rekel, da je vredno opraviti razmislek, ko gre za sodelovanje na 
institucijah, ki bi lahko pomenile konkurenčno dejavnost. Dr. Dvojmoč je rekel, da je vprašanj več, tudi 
vprašanje obsega sodelovanja zunanjih sodelavcev. Dr. Bučar Ručman je povedal, da je to vprašanje 
legitimno le, če naši zaposleni nimajo polne obveze, če pa imajo, pa je pri izbiri izvajalca pedagoškega 
procesa pomembnejše vprašanje referenc posameznikov. 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je program GEA College direktna konkurenca našemu programu. Dr. 
Dvojmoč je po razpravi glede študijskega programa GEA College rekel, da članom Senata predlaga, da 
njegovo vlogo za sodelovanje zavrne. Dr. Vrhovec je rekel, da bi bilo morda dobro, da bi opredelili 
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seznam konkurenčnih študijskih programov. Dekan je rekel, da je poleg tega pomemben tudi obseg 
samega sodelovanja. 
Po razpravi so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
a) (_____) je podal vlogo za podajo soglasja za sodelovanje pri pripravi in izvedbi študijskih programov 
na Evro-sredozemski univerzi (EMUNI). (_____) bi tako magistrskem programu Primerjalno poslovno 
pravo pripravil in izvedel 20 ur predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Strateško upravljanje s kadri. 
Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 
SKLEP 9: 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za izvedbo pedagoškega procesa na Evro-sredozemski univerzi, 
in sicer 20 ur predavanj in 20 ur seminarjev pri predmetu Strateško upravljanje s kadri na magistrskem 
programu Primerjalno poslovno pravo ter pripravo Soglasje se podaja za obdobje študijskega leta 
2024/2025. 
 
b) (____) je podala vlogo za podajo soglasja za izvedbo predavanj na Oddelku za psihologijo Filozofske 
fakultete Univerze v Mariboru, kjer bi izvedla 15 ur predavanj pri predmetu Uvod v klinično psihologijo 
in 10 ur predavanj ter 10 ur seminarskega dela pri predmetu Psihoterapevtski pristopi. Vlogo za soglasje 
je oddala za obdobje študijskega leta 2024/2025. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 10: 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za izvedbo 15 ur predavanj pri predmetu Uvod v klinično 
psihologijo in 10 ur predavanj in 10 ur seminarskega dela pri predmetu Psihoterapevtski pristopi na 
Filozofski fakulteti Univerze v Mariboru. (______) izvede obveznosti na Filozofski fakulteti UM v obliki 
poračunavanja med fakultetama. Soglasje za delo se podaja za obdobje študijskega leta 2024/2025. 
 
c) (______) je oddal vlogo za podajo soglasja za delo na GEA College – Fakulteti za podjetništvo v 
študijskem letu 2024/2025, kjer bi bil na študijskem programu 1. stopnje Informacijska in kibernetska 
varnost nosilec predmeta Sistemi za detekcijo in preprečevanje vdorov ter bi izvedel 8 ur predavanj. V 
glasovanje je bil podan naslednji sklep: 
Predlog sklepa: 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za nosilstvo in izvedbo 8 ur predavanj pri predmetu Sistemi za 
detekcijo in preprečevanje vdorov na študijskem programu 1. stopnje Informacijska in kibernetska 
varnost na GEA College – Fakulteti za podjetništvo. Soglasje za delo po pogodbi o delu se podaja za 
študijsko leto 2024/2025. 
 
3 člani Senata so se pri glasovanju vzdržali, 3 so glasovali proti predlogu sklepa. Predlog sklepa je bil 
tako zavrnjen. 
 
d) (______) je oddal vlogo za podelitev soglasja za delo na Visoki šoli za računovodstvo, kjer bi pri 
predmetu Gospodarska kriminaliteta na MAG programu izvedel 20 ur predavanj. Soglasno je bil sprejet 
sklep: 
SKLEP 11: 
Senat UM FVV podaja soglasje (________) za izvedbo 20 ur predavanj pri predmetih s področja 
kriminalistike in gospodarskega prava na Visoki šoli za računovodstvo. Soglasje za delo na podlagi 
sklenjene pogodbe o delu se podaja za obdobje študijskega leta 2024/2025. 
 
e) (________) je podala vlogo za podajo soglasja za dopolnilno raziskovalno delo v obsegu 11,35 % na 
projektu Erasmus+ With knowledge against bullying, ki ga financira Cmepius. Vloga za izdajo soglasja 
se podaja za obdobje od 1. 10. 2024 do 30. 9. 2025. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 12: 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za 11,35 % dopolnilno zaposlitev za raziskovalno delo na 
projektu Erasmus+ With knowledge against bullying, ki ga financira Cmepius. Soglasje se podaja za 
obdobje od 1. 10. 2024 do 30. 9. 2025. 
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f) (_______) je podal vlogo za podajo soglasja za dopolnilno raziskovalno delo v obsegu 20,00 % na 
projektu Erasmus+ With knowledge against bullying, ki ga financira Cmepius. Vloga za izdajo soglasja 
se podaja za obdobje od 1. 10. 2024 do 30. 9. 2025. Soglasno je bil sprejet sklep (vzdržan ____): 
SKLEP 13: 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za 20,00 % dopolnilno zaposlitev za raziskovalno delo na 
projektu Erasmus+ With knowledge against bullying, ki ga financira Cmepius. Soglasje se podaja za 
obdobje od 1. 10. 2024 do 30. 9. 2025. 
 
g) (_______) je podal vlogo za podajo soglasja za izvedbo predavanj na Oddelku za psihologijo Filozofske 
fakultete Univerze v Mariboru, kjer bi izvedel 15 ur predavanj pri predmetu Forenzična psihologija. 
Vlogo za soglasje je oddal za obdobje študijskega leta 2024/2025. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 14: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_______) za izvedbo 15 ur predavanj pri predmetu Forenzična 
psihologija na Filozofski fakulteti Univerze v Mariboru. (______) izvede obveznosti na Filozofski fakulteti 
UM v obliki poračunavanja med fakultetama. Soglasje za delo se podaja za obdobje študijskega leta 
2024/2025. 
 
h) (______) je podal vlogo za podajo soglasja za raziskovalno dopolnilno zaposlitev v obsegu 20 % na 
Znanstveno-raziskovalnem središču Koper. Vlogo za soglasje je podal za obdobje študijskega leta 
2024/2025. Soglasno je bil sprejet sklep (izločen______): 
SKLEP 15: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____) za 20 % raziskovalno dopolnilno zaposlitev na Znanstveno-
raziskovalnem središču Koper za obdobje študijskega leta 2024/2025. 
 
i) (______) je oddal vlogo za podajo soglasja za delo na GEA College – Fakulteti za podjetništvo v 
študijskem letu 2024/2025, kjer bi na študijskem programu 1. stopnje Informacijska in kibernetska 
varnost pri predmetu Sistemi za detekcijo in preprečevanje vdorov izvedel 24 ur predavanj. V glasovanje 
je bil podan naslednji sklep: 
Predlog sklepa 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za izvedbo 24 ur predavanj pri predmetu Sistemi za detekcijo 
in preprečevanje vdorov na študijskem programu 1. stopnje Informacijska in kibernetska varnost na GEA 
College – Fakulteti za podjetništvo. Soglasje za delo po pogodbi o delu se podaja za študijsko leto 
2024/2025. 
 
4 člani Senata so se pri glasovanju vzdržali, 2 sta glasovala proti predlogu sklepa. Predlog sklepa je bil 
tako zavrnjen. 
 
j) (______) je oddal vlogo za podajo soglasja za delo na Fakulteti za uporabne družbene študije v 
študijskem letu 2024/2025, kjer bi pri predmetu Uvod v informatiko izvedel 30 ur predavanj. Soglasno 
je bil sprejet naslednji sklep: 
SKLEP 16: 
Senat UM FVV podaja soglasje (______) za izvedbo 30 ur predavanj pri predmetu Uvod v informatiko 
na Fakulteti za uporabne družbene študije. Soglasje za delo po pogodbi o delu se podaja za študijsko 
leto 2024/2025. 
 
k) (_______) je oddal vlogo za podajo soglasja za mentorstvo doktorskemu kandidatu na Fakulteti za 
informacijske študije. Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 
SKLEP 17: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____) za mentorstvo doktorskemu kandidatu na Fakulteti za 
informacijske študije. Soglasje za delo po pogodbi o delu se podaja za obdobje 4 let. 
 



 

6 

l) (_____) je oddal vlogo za soglasje za 20 % dopolnilno znanstvenoraziskovalno delo na Znanstveno-
raziskovalnem središču Koper, kjer bi delal na evropskem raziskovalnem projektu INCPET. Vloga za 
soglasje se podaja za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 10. 2026. Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 
SKLEP 18: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____) za 20 % raziskovalno dopolnilno zaposlitev na Znanstveno-
raziskovalnem središču Koper za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 10. 2026. 
 

AD 5 
Habilitacije:  
a) volitve v naziv 
(_____) je podala vlogo za ponovno izvolitev v naziv predavateljica za predmetno področje »varnostne 
vede«. Poročevalci v habilitacijskem postopku so bili: prof. dr. Andrej Sotlar (Univerza v Mariboru, 
Fakulteta za varnostne vede), izr. prof. dr. Miha Dvojmoč (Univerza v Mariboru, Fakulteta za varnostne 
vede) in doc. dr. Jelena Juvan (Univerza v Ljubljani, Fakulteta za družbene vede). Na seji je bilo izvedeno 
tajno glasovanje preko aplikacije Simply Voting. Na podlagi volitev je bil soglasno sprejet naslednji 
sklep: 
SKLEP 19: 
Na osnovi rezultata izvedenih tajnih volitev je (______) ponovno izvoljena v naziv predavateljica za 
predmetno področje »varnostne vede« za dobo petih let. 
 
b) ocena študijskih gradiv 
(_____) je za potrebe habilitacijskega postopka v oceno podala študijski gradivi za predmeta Pravna 
ureditev javne uprave in Upravno pravo in javna uprava. Skladno z obveznim tolmačenjem Meril za 
volitve v nazive visokošolskih učiteljev in visokošolskih sodelavcev Univerze v Mariboru je študijska 
gradiva ocenila komisija v sestavi: prof. dr. Bojan Tičar, izr. prof. dr. Benjamin Flander in izr. prof. dr. Miha 
Šepec (UM PF). Komisija je študijski gradivi pred. (_____) ocenila kot primerna ter Senatu UM FVV 
predlaga, da potrdi ustreznost gradiv. Ocena komisije in študijski gradivi so v gradivu za sejo. Soglasno 
je bil sprejet sklep (dr. Tičar vzdržan): 
SKLEP 20: 
Senat UM FVV skladno z obveznim tolmačenjem Meril za volitve v nazive visokošolskih učiteljev in 
visokošolskih sodelavcev Univerze v Mariboru potrjuje ustreznost študijskih gradiv, ki jih je pripravila 
(_____) za predmeta Pravna ureditev javne uprave in Upravno pravo in javna uprava. 
 

AD 8 
Poročilo z zadnje seje Senata UM 
Prof. dr. Branko Lobnikar je poslal poročilo s seje Senata UM z dne 2. 7. 2024, na kateri je bil sprejet 
Pravilnik o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev, potrjeni so bili vsi predlogi FVV za 
podelitev priznanj in nagrad UM. 
 

AD 9 
Razno 
Dekan je povedal, da potekajo intenzivni sestanki med MVZI, vodstvom UM in FVV glede financiranja 
investicije. Ideja je, da bi začeli konec pomladi graditi. Ko bo način financiranja dogovorjen, bomo lahko 
šli v objavo razpisa za izvajalca gradbenih del. 
 
Dr. Bučar Ručman je povedal, da so dobili Erasmus projekt kot koordinatorji, ki bo trajal tri leta in 
vključuje številne partnerje, tudi s tujine. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 15.05. 
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Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Igor Bernik 
                  Predsednik Senata UM FVV 

                              


